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PROTOKÓŁ NRJ205.2023 Z POSIEDZENIA

ZARZĄDU POWIATU W SIERPCU

w dniu 13 grudnia 2023 r.

Rozpoczęto 13 grudnia 2023 r.

Zakończono 13 grudnia 2023 r.



PROTOKÓŁ Nr 205.2023

Z POSIEDZENIA
ZARZĄDU POWIATU W SIERPCU

w dniu 13 grudnia 2023 r.

Przewodniczył: Pan Andrzej Cześnik - Starosta Sierpecki.
Protokołowała: Katarzyna Tomaszewska - podinspektor w Biurze Rady i Powiatu.

Na stan 5 członków w posiedzeniu uczestniczyło 4 członków Zarządu, zgodnie
z listą obecności, która stanowi załącznik nr l do niniejszego protokołu.

Posiedzenie Zarządu rozpoczęło się o godz. 09:00.

W posiedzeniu Zarządu Powiatu uczestniczyli:

1. Maciej Witkowski-Adwokat.

2. Ryszard Dobiesz - Sekretarz Powiatu.

3. Zbigniew Garwacki - Skarbnik Powiatu.

4. Elżbieta Gozdowska - Dyrektor PBP w Sierpcu.

5. Zbigniew Czajkowski - Główny Specjalista w Wydziale Oświaty i Zdrowia.

6. Agnieszka Gorczyca - Dyrektor PCPR w Sierpcu.

7. Zbigniew Rzadkiewicz - w zastępstwie za Dyrektora ZDP w Sierpcu.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności,

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.

3. Podjęcie uchwały w sprawie powołania dyrektora Powiatowej Biblioteki
Publicznej w Sierpcu.

4. Podjęcie uchwały w sprawie przedłożenia do konsultacji projektu „Programu
opieki nad zabytkami Powiatu Sierpeckiego na lata 2024-2027".

5. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu projektu
uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przyznanych Powiatowi na
realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2023 roku.



6. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu
projektu uchwały zmieniającej szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności za
pobyt w mieszkaniach chronionych.

7. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przeznaczenia pomieszczeń
na mieszkania chronione.

8. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji porozumień między powiatami
w zakresie pieczy zastępczej.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu
projektu uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Sierpeckiego do Programu
Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn. „Opieka wytchnieniowa" oraz
zasad udzielania pomocy w ramach tego Programu.

lO.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wycięcie drzew
z nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Sierpeckiego.

11.Zapoznanie się informacją w zakresie przygotowania do zimowego utrzymania
dróg powiatowych w sezonie 2023/2024 oraz przygotowania do zadań
inwestycyjnych i remontowych na drogach powiatowych w roku 2024.

12.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie
nieruchomością na cele budowlane.

13.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę decyzji Wójta Gminy
Gozdowo Nr 10/2023 w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji
polegającej na budowie budynku mieszkalnego jednorodzinnego na terenie
działki nr 18 położonej w obrębie Głuchowo, gmina Gozdowo.

14.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wystąpienia pokontrolnego z kontroli
przeprowadzonej przez Zespół Kontrolny w Samodzielnym Publicznym
Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.

IS.Przyjęcie protokołów: Nr 195.2023 z dnia 19 października 2023r.;
Nr 196.2023 z dnia 25 października 2023r.

16-Sprawy różne.

17. Zamknięcie posiedzenia.

/załącznik nr 2 do niniejszego protokołu!

Ad. pkt l Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.

Otwarcia posiedzenia Zarządu Powiatu dokonał Pan Andrzej Cześnik -
Starosta Sierpecki witając biorących udział w posiedzeniu członków Zarządu
Powiatu (stan członków: 4 obecnych) oraz zaproszonych gości.



Ad. pkt 2 Przyjęcie porządku posiedzenia.

Członkowie zarządu przyjęli porządek posiedzenia.

Ad. pkt 3 Podjęcie uchwały w sprawie powołania dyrektora Powiatowej
Biblioteki Publicznej w Sierpcu.

Wniosek w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały przedłożył Naczelnik
Wydziału Oświaty l Zdrowia/załącznik nr 3 do mniejszego protokołu/.

Pan Zbigniew Czajkowski wyjaśnił kwestie formalne dotyczące powołania
dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej w Sierpcu.

Podkreślił, że przed powołaniem dyrektora należy zawrzeć z nim umowę w formie
pisemnej, w której strony określają warunki organizacyjno-finansowe działalności
instytucji kultury oraz program jej działania. Umowa wchodzi w życie z dniem
powołania dyrektora. Z kolei odmowa zawarcia umowy przed kandydata na
stanowisko dyrektora powoduje jego niepowołanie na to stanowisko.

Pan Wicestarosta powiedział, że informacja o Pani Elżbiecie Gozdowskiej,
dołączona do wniosku, mówi wszystko. Uważa, że jeżeli zarząd podejmie decyzję
o powołaniu na kolejną kadencję Panią Elżbietę to będzie to decyzja jak najbardziej
słuszna. Dodał, że Pani Elżbieta Gozdowska jako jedyna w powiecie posiada takie
wykształcenie i przygotowanie do pełnienia funkcji dyrektora. Szeroki zakres
działalności, który wykracza poza granicę jednostki. Następnie przytoczył pozytywną
opinię Zarządu Okręgu SBP w Warszawie.
Opowiedział także o odbytej wizycie wraz z Panią Dyrektor w Departamencie
Edukacji Publicznej i Sportu, która dotyczyła m. in. przyznania środków finansowych
na działalność Powiatowej Biblioteki Publicznej w Sierpcu, a także utworzenia
Centrum Kulturalno-Społecznego.

Następnie Pan Zbigniew Czajkowski odczytał treść umowy w sprawie
określenia warunków organizacyjno-finansowych działalności Powiatowej Biblioteki
Publicznej w Sierpcu oraz programu jej działania, która została następnie podpisana.
W dalszej części głos zabrała Pani Elżbieta Gozdowska, która skierowała
podziękowania w kierunku członków zarządu, na czele z Panami Starostami.

Wobec powyższego członkowie zarządu (4-za; l-nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1006.205.2024



w sprawie powołania dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej
w S\er$cu/załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.

Ad, pkt 4 Podjęcie uchwały w sprawie przedłożenia do konsultacji projektu
„Programu opieki nad zabytkami Powiatu Sierpeckiego na lata 2024-2027".

Wniosek w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały przedłożył Naczelnik
Wydziału Oświaty i Zdrowia/za^czml nr 5 do niniejszego protokołuj,

Pan Zbigniew Czajkowski zapoznał członków zarządu z projektem
programu opieki nad zabytkami powiatu sierpeckiego na lata 2024-2027, który
znajduje się w załączniku do uchwały.

Wobec powyższego członkowie zarządu (4-za; 1-nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1007.205.2024

w sprawie przedłożenia do konsultacji projektu „Programu opieki nad
zabytkami Powiatu Sierpeckiego na lata 2Q24-2Q27n/załącznik nr 6 do niniejszego
protokołu/.

Ad. pkt 5 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
projektu uchwały zmieniającej Uchwalę w sprawie podziału środków
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przyznanych
Powiatowi na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej
w 2023 roku.

Wniosek w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały przedłożył Dyrektor
PCPR w Sierpcu, co stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Pani Agnieszka Gorczyca przedstawiła zmiany, jakie trzeba dokonać
w podziale środków PFRON w związku ze zbliżającym się końcem roku.

Wobec powyższego członkowie zarządu (4-za; 1-nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1008.205.2024

w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu projektu uchwały zmieniającej
Uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji
Osób Niepełnosprawnych, przyznanych Powiatowi na realizację zadań z zakresu



rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2023 roku/zalgcznik nr 8 do niniejszego
protokołu/.

Ad. pkt 6 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały zmieniającej szczegółowe zasady ponoszenia
odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych.

Wniosek w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały przedłożył Dyrektor
PCPR w Sierpcu, co stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Pani Agnieszka Gorczyca wyjaśniła, że ustawą o zmianie ustawy o pomocy
społecznej oraz niektórych innych ustaw zmieniono nazwę mieszkań dotąd
chronionych, na odpowiednio „treningowe" lub „wspomagane". Wyznaczono sześć
miesięcy organom prowadzącym na dostosowanie uregulowań do wprowadzonego
porządku prawnego.

Wobec powyższego członkowie zarządu (4-za; 1-nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1009.205.2024

w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu uchwały
zmieniającej szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności za pobyt
w mieszkaniach chronionych/załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 7 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia
pomieszczeń na mieszkania chronione.

Wniosek w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały przedłożył Dyrektor
PCPR w Sierpcu, co stanom załącznik nr 11 do niniejszego protokołu,

Pani Agnieszka Gorczyca poinformowała, że zmiana uchwały podyktowana
jest także wejściem w życie ustawy o zmianie ustawy o pomocy społecznej oraz
niektórych innych ustaw, w której zmieniono nazewnictwo mieszkań poprzez
zastąpienie określenia „chronione" określeniami odpowiednio „treningowe" lub
„wspomagane".

Wobec powyższego członkowie zarządu (4-za; l-nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1010.205.2024

zmieniająca uchwałę w sprawie przeznaczenia pomieszczeń na mieszkania
chronione/załącznik nr 12 do mniejszego protokołu/.



Ad. pkt 8 Zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji porozumień między
powiatami w zakresie pieczy zastępczej.

Pani Agnieszka Gorczyca przedstawiła członkom zarządu sprawozdanie
z realizacji porozumień między powiatami w zakresie pieczy zastępczej, zgodnie
z załącznikiem nr 13 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 9 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Sierpeckiego do
Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn. „Opieka
wytchnieniowa" oraz zasad udzielania pomocy w ramach tego Programu.

Członkowie zarządu po zapoznaniu się z projektem uchwały (4-za;
1-nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1011.205.2024

w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu uchwały
w sprawie przystąpienia Powiatu Sierpeckiego do Programu Ministerstwa
Rodziny i Polityki Społecznej pn. „Opieka wytchnieniowa" oraz zasad
udzielania pomocy w ramach tego Programu/za/^czmfc nr 14 do niniejszego
protokołu.

Ad. pkt 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wycięcie drzew
z nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Sierpeckiego.

Wniosek w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały przedłożył Dyrektor
ZDP w Sierpcu, co stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

Pan Zbigniew Rzadkiewicz poinformował, że uchwała ta jest kwestią
formalną. Chodzi o wycięcie drzew z nieruchomości stanowiącej własność Powiatu
w ilości 7 szt. rosnących na działkach o numerach ewidencyjnych 4114 oraz 1725/2
położonych w m. Sierpc. Dodał, że konieczność usunięcia drzew wynika
z planowanej przebudowy drogi powiatowej nr 3772W ul. Traugutta w Sierpcu.

Pan Starosta powiedział, że na tą chwilę planowana jest przebudowa drogi
powiatowej ul. Traugutta, natomiast może radni powiatowi zdecydują,
żeby wyremontować inny fragment drogi. Dodał, że jest to uzależnione od tego,
że planowane było kamerowanie kanalizacji deszczowej.

Wobec powyższego członkowie zarządu po zapoznaniu się z projektem
uchwały (4-za; 1-nieobecny) podjęli:



UCHWAŁĘ NR 1012.205.2024

w sprawie wyrażenia zgody na wycięcie drzew z nieruchomości stanowiącej
własność Powiatu Sierpeckiego/załgczmk nr 16 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 11 Zapoznanie się z informacją w zakresie przygotowania do zimowego
utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2023/2024 oraz przygotowania do
zadań inwestycyjnych i remontowych na drogach powiatowych w roku 2024.

Pan Zbigniew Rzadkiewicz przedstawił informację w zakresie
przygotowania do zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2023/2024
oraz przygotowania do zadań inwestycyjnych i remontowych na drogach
powiatowych w roku 2Q24/załącznik nr 17 do mniejszego protokołu/.

Następnie członkowie zarządu przeszli do omówienia pkt 5 spraw różnych

Zajęcie stanowiska w sprawie doświetlenia przejścia dla pieszych na
ul. Żeromskiego./załqcznik nr 18 do niniejszego protokołu/.

Pan Zbigniew Rzadkiewicz poinformował, że chodzi o przejście od strony
ul. Konstytucji w kierunku ul. Żeromskiego. W tym momencie jest ono prawidłowo
oznakowane, zarówno pionowo, jak i poziomo. Było to wykonywane w ramach
inwestycji związanej z przebudową tej ulicy. Kwestia dodatkowych prac wiąże się
z kosztami, które następnie przedstawił.

Członkowie zarządu po przeprowadzonej dyskusji wyrazili wolę poprawy
bezpieczeństwa na ww, przejściu dla pieszych. Jednocześnie przekazał Komisji
Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego zadanie przeprowadzenia wizji lokalnej
w celu dokonania oceny technicznej i zaproponowania sposobu pozytywnego
załatwienia wniosku.

Pan Starosta poinformował, że wpłynęło także pismo
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Sierpcu Pana Sebastiana Szczypeckiego
w sprawie zabezpieczenia środków oraz wskazanie drogi powiatowej nr 3720W na
odcinku między miejscowościami Rempin-Mochowo do remontu w ramach kolejnej
edycji Polski ŁadJzalgcznik nr 19 do niniejszego protokołu/.

Dodał, że w ostatniej edycji programu „Polski Ład" został złożony wniosek na
miejscowości pegeerowskich i na budowę tej drogi. Był to wniosek na ponad
6 000 000 zł. Niestety powiat nie otrzymał promesy na tę inwestycję i cały czas jest
temat podejmowany. Środki, które otrzymaliśmy z programu „Polski Ład" ponad



12 000 000 zł, w rozmowach miały być podzielone jeśli chodzi o gminę Gozdowo -
Kontynuacja drogi Lelice w kierunku Słupi. Jeżeli miałoby być inaczej, to trzeba
z tego zrezygnować, a te środki przekazać na odcinek między Rempinem
a Mochowem. Zauważył jednak, że nie wystarczy tych środków na realizację całego
odcinka.

Pan Zbigniew Rzadkiewicz powiedział, że problem polega na tym, że
z programu „Polski Ład" realizujemy w ramach zadania kilka części, na które są
podzielone drogi, na każdej gminie. Gminy inwestycje te współfmansują. Wójt
Gminy Gozdowo deklaruje kontynuację tego co rozpoczęliśmy, natomiast wniosek
Wiceprzewodniczącego dotyczy rozpoczęcia nowej inwestycji, całkiem odrębnej.

W dalszej części dyskusji członkowie zarządu zadecydowali
o zaproszeniu na kolejne posiedzenie Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Pana,
Wójta Gminy Gozdowo oraz Przewodniczącego Rady Gminy Gozdowo w celu
wypracowania jednolitego rozwiązania.

Ad, pkt 12 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie
nieruchomością na cele budowlane.

Pan Sekretarz wyjaśnił, że chodzi o wydłużenie czasu na dysponowanie
nieruchomością w związku z wykonaniem Obelisku z granitu z płytą marmurową na
nieruchomości stanowiącej własność powiatu sierpeckiego, tj. do dnia 31 grudnia
2023r.

Wobec powyższego członkowie zarządu po zapoznaniu się z projektem
uchwały (4-za; 1-nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1013.205.2024
w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele
\m&ovt\ane/załqcznik nr 20 do niniejszego protokołu/.

Ad, pkt 13 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę decyzji
Wójta Gminy Gozdowo Nr 10/2023 w sprawie ustalenia warunków zabudowy
dla inwestycji polegającej na budowie budynku mieszkalnego jednorodzinnego
na terenie działki nr 18 położonej w obrębie Głuchowo, gmina Gozdowo.

Wniosek w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały przedłożył Naczelnik
Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami, co stanowi załącznik nr 21 do
niniejszego protokołu.



Pan Sekretarz wyjaśnił, że w dniu 23 listopada 2023 roku wpłynęło pismo
Wójta Gminy Gozdowo wraz z projektem decyzji zmieniającej decyzję ostateczną i
prawomocna, ustalającą warunki zabudowy dla inwestycji polegającej na budowie
budynku mieszkalnego jednorodzinnego na terenie działki nr 18 położonej w obrębie
Głuchowo. Wskazany w projekcie decyzji zakres zmian, zdaniem Wójta, nie
powoduje konieczności powtórzenia czynności przeprowadzonych przed wydaniem
decyzji zmienianej.

Wobec powyższego członkowie zarządu po zapoznaniu się z projektem
uchwały (4-za; 1-nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1014.205.2024
w sprawie wyrażenia zgody na zmianę decyzji Wójta Gminy Gozdowo
Nr 10/2023 w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji polegającej
na budowie budynku mieszkalnego jednorodzinnego na terenie działki nr 18
położonej w obrębie Głuchowo, gmina Gozdowo/załącznik nr 22 do niniejszego
protokołu/.

Ad. pkt 14 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wystąpienia pokontrolnego
z kontroli przeprowadzonej przez Zespół Kontrolny w Samodzielnym
Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.

Pan Sekretarz wyjaśnił, że jesteśmy teraz w drugim etapie. Pierwszym
etapem było przyjęcie projektu wystąpienia pokontrolnego, po to, żeby móc wystąpić
do Dyrektora SPZZGZ, który korzysta w prawa wniesienia zastrzeżeń. Pan Dyrektor
pismem z dnia 4 grudnia 2023 roku poinformował, że nie wnosi uwag do całości
przedstawionego dokumentu. W związku z tym jesteśmy na ostatnim etapie, tzn.
projekt musi się stać wystąpieniem pokontrolnym, mającym moc urzędową.
Do tego potrzebne jest przyjęcie go przez Zarząd Powiatu w Sierpcu. Po podjęciu
uchwały, członkowie zarządu złożą podpis pod każdym wydrukowanym raportem.
Jeden egzemplarz zostanie dostarczony do Dyrektora Pana Marka Kuczmarskiego,
natomiast drugi zostanie w archiwum.
Pan Sekretarz zwrócił uwagę, że § 2 uchwały, zgodnie z sugestiami Pana Starosty,
zobowiązuje Dyrektora SPZZOZ w Sierpcu do poinformowania Zarządu Powiatu o
sposobie wykonania zaleceń pokontrolnych w terminie 12 miesięcy od daty
otrzymania Wystąpienia pokontrolnego.
W dalszej części trwała dyskusja.



Wobec powyższego członkowie zarządu po zapoznaniu się z projektem
uchwały (4-za; 1-nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 1015.205.2024

w sprawie przyjęcia Wystąpienia pokontrolnego z kontroli przeprowadzonej
przez Zespól Kontrolny w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki
Zdrowotnej w Sierpcu/załącznik nr 23 do mniejszego protokołu/.

Ad. pkt 15 Przyjęcie protokołów: Nr 195.2023 z dnia 19 października 2023r.;
Nr 196.2023 z dnia 25 października 2023r.

Członkowie zarządu przyjęli ww. protokoły nie wnosząc uwag.

Ad. pkt 16 Sprawy różne.
2. Zajęcie stanowiska w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w trwały
zarząd powierzchni garażowej.

Wniosek w sprawie zajęcia stanowiska przedłożył Wydział Geodezji
i Gospodarki Nieruchomościami, co stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.

Pan Sekretarz wyjaśni, że PZJB w Sierpcu zwrócił się z prośbą o wyrażenie
zgody na przekazanie w trwały zarząd na czas nieokreślony, wydzielonej części
powierzchni o metrażu 22 m2, z przeznaczeniem na Zakładową Składnicę Akt, w
tylnej części garaży zlokalizowanego jako pierwszy w południowej części budynku
CKZ-u o nazwie „Stolarnia" na nieruchomości na działce nr 1382/6 oddanej
w trwały zarząd CKZ w Sierpcu.
Następnie wyjaśnił kwestie formalno-prawne związane z przekazaniem w trwały
zarząd danej nieruchomości.

Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu w Sierpcu wyraził zgodę na
nieodpłatne użyczenie na czas nieokreślony części powierzchni użytkowej 22m2

z przeznaczeniem na zakładową składnicę akt Powiatowemu Zespołowi Jednostek
Budżetowych w Sierpcu.

3. Zapoznanie się z Curriculum yitae w sprawie stanowiska Kierownika Krytej
Pływalni w Sierpcu.

Pan Starosta poinformował, że na wniosek Pana Marka Iwińskiego
Kierownika Krytej Pływalni w Sierpcu zawarte zostało porozumienie o rozwiązaniu
umowy o pracę zawartej na czas nieokreślony z dniem 31 grudnia 2023 roku.
W związku z tym do Starostwa zaczęły wpływać podania o pracę na stanowisko
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kierownika jednostki. Dodał, że jak na razie nie ma ogłoszonego żadnego konkursu,
ale chciał poinformować członków zarządu o zaistniałej sytuacji. Następnie
członkowie zarządu przeanalizowali podania o pracę, które wpłynęły do urzędu,
które stanowią załącznik nr 25 do niniejszego protokołu,
Pan Starosta wyjaśnił, że podjęli rozmowy z Panem Łukaszem Chojnackim -
obecnym pracownikiem Krytej Pływalni, który zgodził się wypełniać funkcję
pełniącego obowiązki Kierownika. Uważa, że byłaby to słuszna decyzja, natomiast
później będzie trzeba przeprowadzić procedurę konkursową, do której będą mogli
zgłaszać się chętni kandydaci.

Pan Wicestarosta poparł wypowiedź Pana Starosty. Dodał, że została
przeprowadzona rozmowa z Panem Łukaszem Chojnackim, który jednostkę zna, bo
w niej pracuje. Ponadto złożył CV, z którego wynika, że ma odpowiednie
przygotowanie.

Członkowie zarządu zaakceptowali propozycję Pana Starosty.

4. Zapoznanie się z pismem w przedmiocie zapłaty kwoty wskazanej przez
MJWPU w Warszawie,

Pan Starosta poinformował, że Pan Sekretarz wystosował do niego pismo o
podjęcie działań zmierzających do dokonania zapłaty wskazanej kwoty
nieprawidłowości, związanej z wystąpieniem pokontrolnym MJWPU w Warszawie.
W piśmie tym napisano, że z uzyskanej informacji telefonicznej od pracownika
wydziału finansowego MJWPU w Warszawie wynika, że kwota nieprawidłowości
może być wpłacona do czasu otrzymania decyzji nakazującej zapłatę.
Następnie Pan Starosta wyjaśnił, że odpowiadając na powyższe pismo w przedmiocie
zapłaty kwoty wskazanej przez MJWPU w Warszawie, w wystąpieniu pokontrolnym
w wysokości 913 945,58 zł wraz z odsetkami jako kwotę ujawnionych
nieprawidłowości przy wdrażaniu projektu pn. „E-usługi w drodze kompleksowej
informatyzacji Starostwa Powiatowego w Sierpcu oraz jednostek organizacyjnych
powiatu" poinformował, że zapis ten oraz uzyskana telefonicznie informacja nie
stanowi podstawy prawnej do dokonania stosownej dyspozycji finansowej w tym
zakresie. Zwrócił się także o podanie podstawy prawnej pozwalającej na dokonanie
regulacji finansowej sugerowanej w piśmie./pi$ma stanowią załącznik nr 26 do
niniejszego protokołu/.
Pan Starosta powiedział, że temat EZD jest podjęty i realizowany. Uważa, że uda się
wyjść z tego obronną ręką. Dodał, że jeżeli trzeba będzie zapłacić, bo taka będzie
decyzja sądu administracyjnego, to tak się stanie. Natomiast trzeba zawalczyć
i podjąć temat kancelarii, która zaoferowała się pomóc.

11



Pan Sekretarz powiedział, że inspiracją napisania tego pisma było to, co
powiedział Pan Skarbnik. Wielokrotnie rozmowy były prowadzone i doskonale
pamięta jedną rozmowę w gabinecie Pana Starosty, podczas której Pan Skarbnik
próbował powiedzieć to samo, co powiedział publicznie na zarządzie, to znaczy jak
Skarbnik ma zapłacić skoro on nic nie wie, a przecież fizycznie wystąpienie
pokontrolne posiadał, czego potwierdzeniem jest dekretacja. Mija miesiąc, jest
posiedzenie Zarządu, a Pan Skarbnik powtarza to samo, że nie wie, że został
nałożony obowiązek zwrotu dotacji.

Pan Starosta zapytał o Pana Macieja Witkowskiego, czy na podstawie
protokołu pokontrolnego powinniśmy zapłacić?

Pan Maciej Witkowski powiedział, że nie byłby za tym, że płacić, chociażby
z tego względu, że dotychczas prowadzone postępowanie nie pozwoliło powiatowi
tak naprawdę zaprezentować swojego stanowiska. Była przeprowadzona kontrola i z
góry narzucona pewna teza. Powiat się powiadał, czy zajmował pewne stanowiska,
lecz merytorycznie nikt się do tego nie odnosił. Zdaniem Adwokata, dopiero na
etapie właściwego postępowania administracyjnego będzie możliwość podejmowania
tych argumentów, które już uprzednio w toku kontroli powiat prezentował.

Pan Sekretarz powiedział, że z umowy wynika, że beneficjent realizuje
umowę z należytą starannością, w szczególności ponosząc wydatki racjonalnie
i celowo itd., w sposób , try zapewni prawidłową realizację.

Beneficjent w trakcie realizacji i okresie trwałości przedstawia na żądanie wszystkie
dokumenty i wyjaśnienia, w wyznaczonym terminie. Jest także zapis, że beneficjent
ma obowiązek zachowania zasady trwałości projektu, którego niedotrzymanie
skutkuje zwrotem dofinansowania wraz z odsetkami. Był protokół i wystąpienie
pokontrolne zostało podpisane. Zastrzeżeń co do tej kwoty nikt nie podniósł, tylko
podniesiony został fakt, że był covid-19 i powinno się tą ilość dni zmniejszyć karę ,
odnośnie trwałości projektu.

Pan Maciej Witkowski powiedział, że zapłata tej kwoty powodowałoby
przyznanie się do tego, że tej siły wyższej nie było. Zapłata kłóci się
z podejmowaniem współpracy z dodatkowymi podmiotami, które dokonują oceny
prawnej sytuacji powiatu.

Pan Sekretarz przywołał art. 207 ustawy o finansach publicznych mówiący
o postępowaniu w razie nieprawidłowego wykorzystania środków europejskich.
W przypadku gdy środki przeznaczone na realizację programów finansowanych
z udziałem środków europejskich są: wykorzystane niezgodnie z przeznaczeniem;
wykorzystane z naruszeniem procedur, o których mowa w art. 184; pobrane
nienależnie lub w nadmiernej wysokości podlegają zwrotowi wraz z odsetkami.
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Dodał wiec, że zostało potwierdzone to, że powiat dotację pobrał nienależnie, bo nie
osiągnelis'my celu głównego. Dodał, że informując o tym, chcę, aby Pan Starosta
miał wiedzę w tym temacie, bo przekłada się to na naruszenie dyscypliny finansów
publicznych.

Pan Maciej Witkowski powiedział, że naruszenie dyscypliny finansów
publicznych jest od dawna, i to, czy zapłacimy teraz niczego nie zmieni. Dodał, że są
pewne argumenty w obronie powiatu istnieją, a zapłata po wystąpieniu pokontrolnym
byłaby przyznaniem się do winy.

Pan Sekretarz powiedział, że chciałby, aby wybrzmiała jedna ważna kwestia.
Powiat tę kwotę 913 945,58 zł ustaloną do 31 grudnia 2022r. będzie musiał i tak
zwrócić, dlatego nie widzi sensu upierania się przy tym.

Pan Maciej Witkowski nadmienił, że od początku uważa, że sytuacja powiatu
jest trudna. Natomiast może się mylić on sam, jak i Mecenas Bogusław Dziubek,
który ma podobne zdanie. Temat był konsultowany z innymi osobami, które również
potwierdziły, że sytuacja powiatu jest trudna i ciężka. Zdaniem Pana Macieja
Witkowskiego trzeba wziąć pod uwagę chociaż jeden argument, np. atak hakerski
w dniu 5 grudnia 2022r. i dlaczego powiat ma płacić za okres od 5 grudnia 2022
do 31 grudnia 2022.

W dalszej części wypowiedzi zdaniem Pana Macieja Witkowskiego w toku
postępowania administracyjnego organ będzie dokonywał samodzielnych ustaleń,
a nie tylko opierać się będzie na ustaleniach faktycznych dokonanych w toku
kontroli.

Zdaniem Pana Sekretarza tego samego można dochodzić, ale powinno się
zapłacić.

Podsumowując dyskusję Pan Starosta oznajmił, żeby skupić się na współpracy
z kancelarią, która może pomóc powiatowi w tym temacie, a dopiero później
realizujmy dodatkowe pomysły. Dodał, że jeżeli Zarząd Powiatu, czy Rada Powiatu
podejmie decyzję, żeby te pieniądze podstawowe zwrócić to tak uczynimy.

Następnie Pan Wicestarosta poruszył temat ul. Kopernika. Zwrócił się do
Pana Sekretarza mówiąc, że Miasto Sierpc miało podejmować działania odnośnie
przekazania nam drugiej części ulicy Kopernika. Chciałaby, aby odnowić tą sprawę,
żeby czegoś nie przeoczyć.
W latach wcześniejszych 2021-2022 składaliśmy wnioski do Marszałka na pewne
inwestycje, tj. sala przy SOS-W w Sierpcu i ul. Dworcowa. Teraz jest rok 2023, gdzie
będzie można złożyć wniosek na rok 2024. Chciałby, aby wybrać jakieś
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przedsięwzięcie. Dużo się mówiło o ul. Żeromskiego, ale jest także szpital, gdzie
tych potrzeb jest wiele, np. remont rozdzielni głównej prądu plus agregat. Uważa,
że trzeba wspólnie podjąć decyzję, żeby przygotować dokumentację.

W dalszej części posiedzenia Pan Maciej Witkowski przeszedł do omówienia
sprawy związanej z PRD Lipno, a mianowicie ugody. Punktem wyjścia do podjęcia
tego tematu jest stanowisko sądu, który bardzo zaczął nakłaniać strony do zawarcia
ugody. Trzeba to oceniać w dwóch progach. Jeden to jest formalny próg, spełnienie
tego wymogu formalnego wyjścia z inicjatywą zawarcia ugody i pokazania sądowi,
że my jesteśmy gotowi dogadywać się, a nie z góry pokazujemy, że jesteśmy na nie.
Druga kwestia dotyczy wystosowania propozycji, co w naszym przypadku mogłoby
być realnie zaakceptowane przez druga stronę. Ze swojej strony Pan Maciej
Witkowski prosi, aby taka propozycja ugody została wystosowana, natomiast kwestia
ile tego będzie, stanowi zupełnie inny temat.

W dalszej części trwała dyskusja.

Na tym posiedzenie Zarządu Powiatu zakończono.

Katarzyna Tomaszewska

Zarząd

Andrzej Cześnik

Sławomir Olejniczak

Sławomir Krystek

Dariusz Twardowski

Marek Chyliński
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